
 

ZÁVĚREČNÉ SHRNUTÍ VÝSLEDKŮ HODNOCENÍ STUDIJNÍHO 
PROGRAMU/OBORU RADOU PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ UJEP 
 

 

 
A Úvod, podklady a průběh hodnocení 
 
Pracovní komise se sešla k hybridnímu jednání (on-line, prezenčně) dne 9. června 2023 v 15:00 v zasedací 
místnosti č. 4.03 děkanátu Fakulty zdravotnických studií UJEP v Ústí nad Labem. Tři členové komise – dr. Barták, 
Bc. Hošek a doc. Petráková se jednání účastnili pomocí přímého online připojení ze svého pracoviště. Jeden 
z členů komise – doc. Holá byla omluvena z jednání, své vyjádření a připomínky zaslala písemně. 
K jednání byly předloženy dokumenty: 

- Vlastní hodnotící zpráva garanta SP ORG_01062023 FINAL.docx 
- Vlastní hodnotící zpráva garanta SP-ORG 01062023 FINAL.xlsx 

Cílem jednání pracovní skupiny bylo hodnocení dosavadní realizace studijního programu (SP) před plánovaným 
podáním žádosti o prodloužení doby platnosti akreditace SP. Členové pracovní skupiny projednali Vlastní hodnotící 
zprávu SP a příslušné dokumenty. Členové pracovní skupiny hodnotili a diskutovali celkové nastavení a průběh 
realizace vzdělávacího procesu ve studijním programu. Identifikovali jeho silné a slabé stránky, včetně návrhu 
případných doporučení. 
Projednání návrhu zprávy o hodnocení uvedeného SP, proběhlo na Radě pro vnitřní hodnocení dne 21.6.2023. 
Předsedkyně pracovní skupiny dr. Kynštová informovala o průběhu, závěrech, návrzích opatření a doporučení 
z jednání pracovní skupiny (viz zápis z uvedeného jednání). Následně Usnesením č.195/2023 Rada pro vnitřní 
hodnocení UJEP jednomyslně schválila zprávu o hodnocení NMgr. SP. 

 
B Závěry, shrnutí výsledků hodnocení 
 
Silné stránky hodnoceného SP, zejména: 

- spolupráce a partnerství s akreditovanými zdravotnickými zařízeními dle Nařízení vlády č.31/2010 Sb., 
poskytovateli zdravotnických služeb i dalšími subjekty (např. MZ ČR, zdravotní pojišťovny, hygienické 
stanice, Krajský úřad Ústeckého kraje), kteří se podílejí na realizaci odborné praxe, a to nejen na regionální 
úrovni; 

- velký důraz je kladen na praxi, která je hodnocena akademickými pracovníky i studenty velmi kladně; 
- stabilně vysoký počet uchazečů o studium, který významně ovlivňuje kvalitu studujících; 
- zájem o absolventy SP ze strany zaměstnavatelů; 
- úspěšnost absolventů na trhu práce a v dalším profesním působení. 

 

Slabé stránky hodnoceného SP, zejména: 
- PR studijního programu – absence marketingové komunikace; 
- nižší úroveň internacionalizace studijního programu; 
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C Návrhy opatření a doporučení 
 

- podpořit PR fakulty směrem ke SP; 
- systematičtěji pracovat s absolventy; 
- podpořit vznik katedry nebo ústavu místo oddělení magisterských studijních programů s cílem vytvoření lepšího 

pracovního zázemí pro profesní rozvoj AP se zaměřením na SP; 
- do studijního plánu zařadit předměty Internacionalizace I, II; 
- prohloubit spolupráci se zahraničními partnery. 

 
 
 
 
PhDr. Hana Kynštová, Ph.D.     doc. RNDr. Jaroslav Koutský, Ph.D.   
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